
Fra: Erik Kiil [mailto:erik@kiil.net]  

Sendt: 15. marts 2019 12:18 

Emne: Hastighedsgrænser på almindelige veje. 

  

Kære Lennart Damsbo-Andersen. 

  

Jeg følger med interesse forslaget om, at lastbilers max. hastighedsgrænse forhøjes til 80 km/t, hvilket 

givetvis vil give et bedre flow i trafikken – eller i alt fald lovliggøre mange lastvognschaufførers nuværende 

køremåde. 

  

Jeg er imidlertid som jævnlig bruger af en personvognstrailer bekymret for de mange farlige situationer, der 

kan opstå, hvis ikke man samtidig øger den maksimale hastighedsgrænse for personvognstrailere fra 70 til 

80 km/t. Jeg frygter mange farlige overhalingsmanøvre, hvor lastbiler vil udenom trailerfolket. Jeg tror 

endvidere at mange lastvognschauffører vil opfatte det som utidig chikane at ligge bag en bil med trailer, 

der holder sig på de tilladte 70 km/t. 

  

Har man i udvalget drøftet denne væsentlige sikkerhedsmæssige problematik? 

  

I håb om at høre fra dig sendes de bedste hilsener 

  

Erik Kiil 

Ørstedsgade 108 

6400 Sønderborg 
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